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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 4/2018      § 44-58 
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Mathias Mellgren (C)  
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Linda Runcrantz (Kommunal)  
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Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
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Palacios administratör. 
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Förhinder 
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Ärenden med personalrepresentation 
 

§ 44 
Fastställande av dagordningen 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar fastställa dagordningen.  

 

 

§ 45 
Anmälan av justerat protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Idrottsnämnden godkänner anmälan av protokoll nr 3 från nämndens sammanträde 2018-03-

27 som justerats 2018-04-04. 

 

 

§ 46 
Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

Ordföranden Alexander Lindholm (S) utses att justera dagens protokoll tillsammans med vice 

ordföranden Bo Sundin (M). Som justeringsdag utses torsdag 26 april 2018. 

 

 

§ 47 
Anmälan av delegationsbeslut 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

Anmälan gjordes av: 
 

Beslut fattade enligt delegation  
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§ 48 
Övriga anmälningsärenden 
 

A. Skrivelse angående Gärdets sportfält från Stockholms fotbollsförbund. dnr 

08.01.01/205/2018. 

B. Medborgarförslag om sommarskidspår på Gärdets sportfält dnr 

02.06.01.06/81/2018 

C. Skrivelse från Stockholms segelklubb om höjda avgifter. dnr 02.03.02/144/2018 

D. Anmälan av dataskyddsombud enligt EU:s dataskyddsförordning. dnr 

01.04/305/2018 

E. Protokoll från FH rådet, sammanträdesdatum 2018-03-21.  

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

 

§ 49 
Månadsrapport per mars 2018 
Dnr 01.02/220/2018  

 

 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Uppföljningen av ekonomi och verksamhet godkänns. 

 

Ärendet 
Förvaltningens månadsprognos per mars grundar sig på bokslut 2017, kända förändringar och 

utfall till och med februari. Årsprognosen innebär igen avvikelse jämfört med budget. 

 

Vissa förändringar av budgetfördelningen på intäkts- och kostnadsslag har gjorts jämfört med 

budgetfördelningen i verksamhetsplanen 2018 och månadsrapport per februari.            Det är 

ett resultat av den analys som gjort i början av året där verksamhetsplan 2018 jämförts med 

bokslut 2017 och andra nu kända förändringar, i och med fördelningen av detaljbudget för 

2018. 

 

Nämndens budget för investeringar uppgår till totalt 52,3 mnkr 2018. Ingen nettoavvikelse 

beräknas i nuläget för utgifter.  

 

Jämfört med vad som budgeterats för simhallsintäkter innebär utfallet en minskning för 

perioden januari-mars. Däremot har bokförda simhallsintäkter till och med februari ökat 



Sida 4 av 13 

 

jämfört med 2017 till följd av att Åkeshovs sim- och idrottshall öppnat igen efter att ha varit 

stängd för upprustning. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 

 
1) Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Mehdi Oguzsoy (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

§ 50 
Anläggande av dansbana, trampolin och hammock vid Rågsveds 
bollplan - Inriktnings- och genomförandebeslut 
Dnr 08.03.01/887/2017 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag till inriktning och genomförande för 

anläggande av en dansbana, trampolin och hammock till en sammanlagd investeringsutgift 

om 5,0 mnkr, som förvaltningen beställer av fastighetskontoret för utförande.  

 

 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen uppdrag att teckna erforderligt tillägg till nuvarande 

hyresavtal med fastighetskontoret om cirka 0,2 mnkr år 1.  

Ärendet 

 
2015 fick fastighetskontoret uppdrag av idrottsförvaltningen att projektera och anlägga en 

konstgräsplan och WC-byggnad samt en spontanidrottsyta med motorikbana, klätterhinder 

anpassat för personer med olika typer av funktionshinder, boulebana samt friidrottsyta vid 

Rågsveds BP. En yta lämnades intakt för senare projekt. 

 

Rågsveds IF har beviljats stöd från idrottsnämnden för projektet ”Tjejerna i Rågsved” med 

målet att aktivera unga och fysiskt inaktiva tjejer med utländsk bakgrund. I projektet har 

deltagarna erbjudits att vara med i planeringen av en yta invid Rågsveds BP. I dialog med 

tjejerna har idrottsförvaltningen kommit fram till att platsen ska kompletteras med fler 

trampoliner, en dansbana och hammockar. Förvaltningen har, på delegation, beslutat att 

uppdra till fastighetskontoret att påbörja planering. Ett särskilt beslutsärende till nämnden 

erfordras för genomförandet av projektet. Målet är att nå de prioriterade grupperna redovisade 

i det idrottspolitiska programmet och särskilt flickor 13-20 år. Projektet kommer att drivas av 

fastighetskontoret och idrottsförvaltningen kommer delta aktivt i processen.  
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Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

 

Framlagda förslag till beslut 

 
1) Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Mehdi Oguzsoy (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

§ 51 

Nybyggnad av fullstor idrottshall intill Årstafältet - Reviderat 
utredningsbeslut                                          
Dnr 08.03.01/59/2017  

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens förslag till reviderat utredningsbeslut för 

överlämnande av projektet från fastighetskontoret till SISAB.  

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av SISAB beställa färdigställande av 

handlingar som underlag för kommande inriktningsbeslut. 

 

Ärendet 

 
För att säkerställa att relevanta aktörer i staden har en samordnad planering för att klara 

skolförsörjningen i ett växande Stockholm startade staden SAMS. Idrottsförvaltningen deltar i 

arbetet för att tillsammans med berörda aktörer samplanera behovet av idrottsanläggningar för 

både skolans och föreningslivets verksamheter.  

 

Utgångspunkten i SAMS är att de idrottshallar som är integrerade med skolan ska byggas av 

SISAB och de idrottshallar som är friliggande från skolan ska byggas av fastighetskontoret. 

Därför har SAMS styrgrupp beslutat att flytta över projektet till SISAB. Projektet för 

Årstafältets idrottshall drog igång innan det fanns en princip för vilken byggaktör inom staden 

som ska ansvara för idrottshallar i sådana fall. 
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Fastighetskontoret överlämnar till SISAB att fortsatt utreda förutsättningarna för uppförande 

av en fullstor idrottshall invid Årstafältet. Arbetet innefattar även att medverka i framtagande 

av ny detaljplan, Årstafältet Etapp 3, som ska medge erforderlig byggrätt. Fastighetskontoret 

avslutar därmed sitt uppdrag. 

 

Det kommande byggandet av hallen samordnas med den skola som ingår i etapp 3 för 

Årstafältets stadsutveckling. Enligt nuvarande tidplan ska skola och idrottshall stå färdig 

2024. 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 

 
1) Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Mehdi Oguzsoy (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

§ 52 
Bidrag till Löparakademin                    
Dnr 04.01-217/2018 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Löparakademin beviljas 500 000 kronor i bidrag för sju coachinggrupper samt Kistaloppet 

och Skärholmsloppet. 

 

Ärendet 
 

Löparakademin ansöker om bidrag för att kunna genomföra sju coachinggrupper och två 

motionslopp. Grupperna genomförs i flera ytterstadsområden och loppen genomförs i Kista 

och Skärholmen. Förvaltningen anser att Löparakademin bedriver en välfungerande 

verksamhet och att deras arbete ger goda resultat för ett stort antal ytterstadsbor. 

Löparakademin ansöker om 300 000 kronor för sina coachinggrupper, 250 000 kronor för 

Kistaloppet och 200 000 kronor för Skärholmsloppet. Förvaltningen föreslår att 

Löparakademin beviljas bidrag på 300 000 kronor för coachinggrupperna och 100 000 kronor 

för respektive lopp, totalt 500 000 kronor. Föreningen ska redovisa verksamheten efter att den 

sista coachinggruppen avslutats. Redovisningar från förra året bifogas ärendet. 
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Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 

 
1) Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Mehdi Oguzsoy (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

§ 53 
Bidrag till KFUM Brommas idrottsbonusprojekt ”Aktivitet för alla” 
Dnr 2014/828 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 
 

1. Idrottsnämnden beviljar 234 000 kr till KFUM Brommas idrottsbonusprojekt 

”Aktivitet för alla” för projektår 2. 

 

 

Ärendet 

 
Idrottsnämnden beslutade 2017-12-19 att inte ge fortsatt bidrag för projektår 2 till KFUM 

Brommas idrottsbonusprojekt ”Aktivitet för alla” som riktade sig till tonårsflickor. Däremot 

beviljades fortsatt bidrag för projektår 2 till den del av projektet som riktar sig till personer 

med funktionsnedsättning. Vid nämndbeslut var inte ny budget fastställd för kvarvarande del 

av projektet. KFUM Bromma har nu inkommit med budget för den kvarvarande delen och 

ansöker om bidrag på 234 000 kr, enligt bilaga 1. 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 

 
1) Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Mehdi Oguzsoy (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 
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Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

§ 54 
Kundnöjdhetsundersökning i stadens idrottsanläggningar 
Dnr 03.02/2017/203 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Idrottsförvaltningens redovisning godkänns. 

 

 

Ärendet 
 

Idrottsförvaltningen genomför kontinuerligt studier av kundernas och besökarnas nöjdhet med 

offentligt driven eller understödd verksamhet inom fritidsområdet. Tio av stadens sim- och 

idrottshallar, fyra idrottsplatser och fyra idrottshallar har ingått i kundnöjdhetsundersökningen 

hösten 2017.  

Resultatet, som redovisas i tabellbilaga, visar att kunderna på många områden ger höga betyg 

till stadens idrottsanläggningar och verksamheten däri. Särskilt goda betyg ges till personalen 

och verksamheten. Förbättringsmöjligheter finns enligt kundernas betyg gällande information 

inom alla anläggningskategorier samt i städningen på idrottshallar och idrottsplatser. 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 

 
1) Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Mehdi Oguzsoy (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 55 
Yttrande i mål nr 24012-17 Daniel Beijner ./. Stockholms stad 
angående överklagande av idrottsnämndens beslut att återgå till att 
bedriva verksamheten i Högdalens sim- och idrottshall i egen regi - 
laglighetsprövning enligt kommunallagen 
Dnr 02.04.03/1049/2017 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Idrottsnämnden överlämnar yttrande till Förvaltningsrätten i Stockholm i mål nr 

24012-17 Daniel Beijner ./. Stockholms stad angående laglighetsprövning enligt 

kommunallagen enligt förvaltningens förslag. 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

 
 

Ärendet 
Idrottsnämndens beslut den 19 september 2017 om att återgå till att bedriva verksamheten i 

Högdalens sim- och idrottshall i egen regi har överklagats till Förvaltningsrätten i Stockholm. 

Efter att idrottsnämnden enligt beslut av den 19 december 2017 yttrat sig i rubricerat mål har 

ett nytt föreläggande om yttrande inkommit.  

 

Förvaltningen föreslår att idrottsnämnden till Förvaltningsrätten i Stockholm överlämnar 

bilagt förslag till yttrande. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 

 
1) Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Mehdi Oguzsoy (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

2) Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) yrkar efter beslut om bifall till 

förvaltningens förslag till beslut även om bifall till att ärendet omedelbart justeras och 

får bifall till detta av en enhällig nämnd. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 56 
Delegationsordning för idrottsförvaltningen 
Dnr 01.04/265/2018 

 

 
BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Idrottsnämnden beslutar att delegera förtecknade ärenden och ärendegrupper enligt 

bilagd delegationsordning till förvaltningschefen.  

2. Förvaltningschefen får i sin tur uppdra åt annan anställd vid förvaltningen att besluta i 

stället (vidaredelegering), lägst till den nivå som anges i delegationsordningen. 

3. Idrottsnämndens ordförande eller, vid dennas förhinder, vice ordförande får besluta på 

idrottsnämndens vägnar i ärenden rörande förvaltningschefens ledighet och resor. 

4. Idrottsnämndens ordförande får, efter samråd med vice ordförande, besluta på 

idrottsnämndens vägnar i ärenden som är så brådskande att nämndens avgörande inte 

kan avvaktas. Sådana beslut ska anmälas vid idrottsnämndens nästkommande 

sammanträde. 

5. Beslut som fattas med stöd av delegering ska anmälas till den som lämnat uppdraget 

enligt anvisningar i delegationsordningen. I förekommande fall ska anmälan ske till 

nästkommande idrottsnämnd. 

6. Denna delegationsordning för idrottsförvaltningen ersätter delegationsordning som 

idrottsnämnden beslutade om den 19 maj 2015, dnr 01.03/453/2015. 

Ärendet 

 
Nämnden har enligt kommunallagen en möjlighet att delegera beslutanderätt på nämndens vägnar. 

Nämndens delegation med stöd av dessa lagrum framgår av nämndens delegationsordning, nu 

gällande efter beslut den 19 maj 2015.  

Delegationsordningen delegerar beslutanderätt inom nämndens verksamhetsområde i ett antal 

grupper av ärenden åt förvaltningschefen, med rätt till vidaredelegation inom förvaltningen. 

 

Under år 2017 genomfördes en organisationsförändring på idrottsförvaltningen. I samband med 

genomgång av delegationsordningen har det framkommit att delar av delegationsordningen 

behöver uppdateras, dels med anledning av organisationsförändringen och dels med anledning av 

ett generellt behov av en effektiviserad beslutsordning.  

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 

 
1) Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Mehdi Oguzsoy (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
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Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

§ 57 
Förhyrning av administrativa lokaler - Inriktnings- och 
genomförandebeslut                                            
Dnr 2018/210 

 
BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner föreslagen förhyrning av lokalen i Palmfelt Center på 

Palmfeltsvägen 5.  

 

2. Idrottsnämnden överlämnar ärendet till kommunstyrelsens ekonomiutskott för 

godkännande av i ärendet föreslagen förhyrning. 

 

3. Idrottsnämnden ger, efter godkännande i kommunstyrelsens ekonomiutskott, 

förvaltningen i uppdrag att teckna hyresavtal i enlighet med vad som anges i detta 

tjänsteutlåtande. 

 

4. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Ärendet 

 
I detta ärende föreslås att idrottsförvaltningens förvaltningskontor, med cirka 100 anställda, 

flyttar från Götalandsvägen 230 i Älvsjö till lokaler i Palmfelt Center vid Globen som ägs och 

förvaltas av S:t Erik Markutveckling AB. Flytten beräknas att genomföras september/oktober 

2019. Fördelarna med de nya lokalerna är att de innebär lägre hyreskostnader för 

förvaltningen och att de är mer ändamålsenliga för verksamheten. Härtill kommer att 

lokaliseringen till Palmfeld Center förutom den tydliga idrottsprofilen som området har, även 

erbjuder förutsättningar till effektivisering och bättre samverkan genom samlokaliseringen 

med andra förvaltningar och bolag. 

En fortsatt placering i söderort ligger också i linje med kommunfullmäktiges önskan att 

staden aktivt ska medverka i att skapa fler arbetsplatser i söderort. 

Förvaltningens uppskattning är att årskostnaden för kontorsyta, värme och kyla, 

fastighetsskatt, samt förråd kommer att minska med  cirka 1,4 mnkr per år. Utöver detta ser 

förvaltningen ytterligare möjligheter till effektivisering. 

 

Förvaltningen har även mottagit en offert för en lokal i Hammarby sjöstad. Detta alternativ 

skulle inneburit än högre årskostnad än lokalen i Palmfelt Center 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 
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Framlagda förslag till beslut 

 
1) Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Mehdi Oguzsoy (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

2) Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) yrkar efter beslut om bifall till 

förvaltningens förslag till beslut även om bifall till att ärendet omedelbart justeras och 

får bifall till detta av en enhällig nämnd. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

§ 58 

Övriga frågor och information 
 

Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamöterna Daniele Fava (L), Mikael Valier (KD) och ersättaren 

Matthias Mellgren (C) anmäler en skrivelse om Kärrtorps IP. 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Idrottsnämnden beslutar att lämna skrivelsen till förvaltningen för beredning. 

   

  

 

Skrivelse om Kärrtorps IP  

 

Förutsättningarna för en ny ishall av mindre storlek med plats för cirka 2 000 åskådare är 

mycket goda på Kärrtorps IP. Här finns redan en konstfrusen utomhusrink samt 

omklädningsrum och maskinhall. 

 

Det finns tillräckligt med markutrymme för att överdäcka nuvarande isrink inklusive plats för 

mindre läktare och enklare serviceutrymmen. De gamla omklädningsrummen kan även nyttjas 

i framtiden, ifall detta bedöms som den mest lämpliga lösningen.  

En översiktlig beräkning har gjort som visar att detta kan ske till en kostnad på cirka 15-20 

miljoner kronor.  

 

Med anledning av detta vill vi ställa följande frågor till förvaltningen: 

1. Vad skulle kostnaden bli om vi gjorde en Ishall enligt ovan? 

2. Hur lång planeringstid anser förvaltningen att det behövs för att genomföra detta? 

3. När skulle en sådan hall kunna vara på plats om finansiering skulle ordnas? 
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Information 

 
Förvaltningschefen Marina Högland informerade nämnden om att ett förslag till studiebesök 

är på gång.  

 

 

Övriga frågor 
 
Ledamoten Mehdi Oguzsoy (V) ställde en fråga om Sjöstadshallen och om en ridåvägg där. 

Han fick svar av förvaltningschefen Marina Högland i frågan. 

 

Ledamoten Daniele Fava (L) ställde en fråga om ersättningsarena i Söderort istället för Hovet 

som skall rivas. Han fick svar av förvaltningschef Marina Högland att det i nuläget inte finns 

planering för detta i den långsiktiga investeringsplanen.  

 

 

 

 

 

 

 

Då inga övriga frågor fanns avslutade ordföranden Alexander Lindholm (S) mötet kl. 17:40 

 

  


